
Referat fra generalforsamling i Høng Bridgeklub den 24. april 2012 

Sonja Rasmussen bød velkommen til de 89 fremmødte medlemmer. 

1. Per Lund Thoft blev valgt til dirigent og Lene Jensen til referent. Per Lund Thoft konstaterede at 

generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

2. Sonja fremlagde bestyrelsens beretning og nævnte fra årets løb: 

 Sommerbridge, der blev spillet 15 gange med et gennemsnitligt deltagerantal på 68,8 

personer. 

 Top 16-turnering og friturnering. Top 16 blev afviklet med kun 16 deltagere. Der var en 

del fejl i indtastning af scorer, hvilket betød, at der var rod i placeringerne. Bestyrelsen har 

besluttet ikke at afholde top 16 og friturnering i år. Turneringen genoptages dog hvis der er 

et stort ønske blandt klubbens medlemmer, og vil så blive afholdt som afslutning på 

sæsonen. 

 Medlemstallet i klubben er på 112 personer. Der har været 90 deltagere til tirsdagsbridge og 

52 til torsdagsbridge. 

 PR om klubben har i årets løb være positivt og givende. Der blev afholdt bridgelørdag på 

torvet i Høngcenteret med efterfølgende helsidesartikel i Nordvestnyt, og senere en 

opfølgende artikel om klubben. 

 Begynderundervisning. Der har deltaget 13 i begynderundervisning, hvoraf 5 allerede har 

tilmeldt sig den kommende sæson. Holdet har spillet en ”venskabsturnering” med Skælskør 

Bridgeklubs begynderhold. 

 Kyndelmisseturnering. 96 deltog i turneringen, og det gav et pænt overskud til klubben på 

små 10.000 kr. Næste år afholdes kyndelmisseturneringen den 3. februar. 

Sonja takkede Hanne Hansen og Jørgen Sørensen for deres hjælp med begynderholdet og Birger 

Jensen for at stille lokaler til rådighed til undervisningen. 

Til slut nævnte Sonja årets klubmestre, der tirsdag var Henning Nielsen og Morten Hansen og 

torsdag var Christian Christiansen og Jan Christensen. Holdturneringen blev i år vundet af Sonja 

Rasmussen, Tove Aakjær Jakobsen, Knud Erik Rasmussen og Lars-Ove Olsen. 

3. Ingvar Jensen fremlagde årets regnskab med få kommentarer. Kontingentet fastholdes i den 

kommende sæson. 

4. Bestyrelsen foreslog følgende ændringer i klubreglerne: 

 Med ligestilling ved nedrykning forbliver det højest rangerende par i sin række. Bridge Mate 

kan beregne dette korrekt – ændres til 

Med ligestilling mellem 2 eller flere par er det ved op- eller nedrykning parrenes indbyrdes 

score i sektionen, der er afgørende. 

 Der uddeles vinpræmier til nr. 1 og 2 i de indledende sektioner - ændres til: 



Der uddeles vinpræmier til nr. 1, 2 og 3 efter hver sektion. 

Begge forslag blev vedtaget, med bemærkning om, at der gives præmie til begge par ved 

ligestilling. 

 

5. Til bestyrelsen var Sonja Rasmussen og Helmer Pedersen på valg. Begge blev genvalgt. 

6. Som suppleanter var Bodil Vestbjerg og Ragnhild Kristensen på valg. Ingen af dem ønskede 

genvalg. I stedet blev Brian Tang-Jensen og Arne Astrup valgt. 

7. Christian Christiansen blev genvalgt som revisor. 

8. Anne Margrethe Jensen blev genvalgt som revisorsuppleant. 

9. Som turneringsledere blev Ole Skov Jensen, Christian Christiansen, Brian Tang-Jensen og Sonja 

Rasmussen genvalgt. 

10. Til appeludvalget blev Christian Christiansen, Brian Tang-Jensen og Ole Skov Jensen genvalgt. 

11. Ellen Frederiksen foreslog, at det overvejes at lave en friturnering sideløbende med 

holdturneringen. 

 

Per Lund Thoft sluttede med at takke bestyrelsen og ikke mindst Sonja for godt arbejde for klubben. 
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